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Ard op de Weegh (BurgerBelangen Overbetuwe) 
en overige leden van de raad 
    
   
 

 

Uw brief van Uw kenmerk Ons kenmerk Datum Verzonden d.d. 

  19uit00133 3 januari 2019  
Onderwerp: Behandeld door Telefoonnummer Bijlage(n) 

Beantwoording schriftelijke  vragen J.T. Sluiter 14 0481 - 

 
 
Geachte heer Op de Weegh,  
 
Op 24 december 2018 heeft u schriftelijke vragen gesteld over de informatiememo inzake wijziging 
Verordening OZB en reinigingsheffingen, met als bijlage een gewijzigd raadsbesluit reinigings- 
heffingen. Ook heeft u vragen gesteld over de gewijzigde inzameldag van PMD-zakken per 2019. 
Met deze brief beantwoorden wij uw vragen. 
 
Vraag1. 
Wat heeft het te betekenen dat het College bij een informatiememo gewijzigde raadsbesluiten gaat 
meesturen? Wanneer worden deze gewijzigde raadsbesluiten aan het presidium en de raad 
voorgelegd? Welk beleid is nu per 1 januari 2019 volgens het College van kracht: het door de raad 
genomen besluit of het door het College gewijzigde besluit? 
 
Antwoord: 
Op 20 november 2018 zijn ter voorbereiding op de raadsvergadering van 11 december 2018 
vragen gesteld over het raadsvoorstel ‘Belastingverordeningen 2019‘(18RV000072). De 
technische vragen hadden betrekking op de Verordening reinigingsheffingen gemeente 
Overbetuwe 2019 (18rb000089) en betrof het punt ‘3.2 Tarief voor een ‘punt’ op de afvalpas bij 
gebruik van de milieustraat’ uit het raadsvoorstel. Gelet op het tijdpad hebben wij ervoor gekozen 
om middels een informatiememo u op de hoogte te stellen van de wijzigingen. 
 
Het toepassen van gratis punten heeft financiële effecten en brengt een risico met zich mee. Met 
de gewijzigde aanpak, zoals in de raadsinformatiememo van 4 december 2018 is gesteld, worden 
de risico’s minder gelopen. We hanteren een zelfde financiële systeem en gaan 2019 gebruiken 
als jaar om alle consequenties, inclusief de financiële, in beeld te brengen. Met het vaststellen van 
de tarieven voor 2020 worden deze effecten meegenomen.  
 
Beleid vanaf 2019 
Per 1 januari 2019 is het raadsbesluit Verordening reinigingsheffingen gemeente Overbetuwe 
2019 (18rb000129) van kracht waarbij dezelfde tarieven gelden zoals ook in het jaar 2018. Dit 
betekent dat in 2019 niet gewerkt zal gaan worden met punten op de milieupas die automatisch 
afgeschreven worden bij betaald afval op de milieustraten. In dat opzicht zijn er geen wijzigingen in 
2019 ten opzichte van 2018 voor wat betreft de tarieven op de milieustraat.  
 
Vraag 2. 
Hoe beoordeelt het college het feit dat via een memo van 4 december met de raad eerder 
overeengekomen beleid per 1 januari 2019 gewijzigd in het licht van waarden als ‘behoorlijk 
bestuur’ en ‘zorgvuldige communicatie met de inwoners’? 
 
Antwoord: 
Op 20 november 2018 zijn door de VVD technische vragen gesteld over het te hanteren 
puntensysteem bij invoering van de milieupas. Gezien de financiële risico’s is besloten om de 
milieupassen in het eerste kwartaal van 2019 in te voeren, maar dan zonder punten.  
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De volgende overwegingen hebben ons ertoe gebracht om in 2019 niet te gaan werken met 
punten op de milieupas: 
-inwoners en medewerkers kunnen alvast aan wennen aan de milieupas; 
-gemeente loopt in 2019 veel minder financieel risico; 
-in 2019 kunnen de daadwerkelijke effecten gebruikt worden om de juiste tarieven voor 2020  
 vast te stellen; 
-gemeente pakt in 2019 wel direct het voordeel mee van het weren van inwoners vanuit  
 andere gemeenten en bedrijfsafval; 
-gemeente komt belofte na om invoering van de afvalpas plaats te laten vinden in het eerste  
 kwartaal van 2019. 
 
Vraag 3. 
Ook in de memo bij het gewijzigd raadsbesluit wordt nog steeds gesproken van het streven naar 
de invoering van een afvalpas per 1 januari 2019. Hoe realistisch is dit nog en hoe is de 
communicatie met de inwoners hierover voorzien?  
 
Antwoord: 
In de informatiememo raad (18inf00133) is gesteld dat de pasjes het 1e kwartaal 2019 worden 
ingevoerd. 
Om een zorgvuldige invoering van de milieupas plaats te laten vinden is gekozen voor de datum 
van 1 maart 2019. Alle huishoudens ontvangen per post een envelop met daarin de milieupas en 
een brief met informatie. Er wordt verder via de gebruikelijke kanalen gecommuniceerd over de 
introductie van de afvalpas.  
 
Vraag 4. 
Klopt het dat de raad na een memo in april niet meer is geïnformeerd over te verwachten 
wijzigingen in het ophalen van het afval? Zo ja, kunt u ons dan een herziene planning geven van 
de wijzigingen in het kader van het afvalbeleid (inclusief stand van zaken proef met ringen aan 
lantaarnpalen voor het ophangen van PMDzakken)?  
 
Antwoord: 
Het is inderdaad juist dat u na april 2018 niet meer bent geïnformeerd over de te verwachten 
wijzigingen in het ophalen van afval. De wijziging van inhaaldagen van PMD-zakken met ingang 
van 2019 betreft uitvoering en is noodzakelijk gezien het feit dat tijdens de inzameling van GFT en 
PMD zeer veel van beide stromen wordt aangeboden; ook in 2018 is weer een stijging 
geconstateerd. Om logistieke redenen is door de gemeente met inzamelaar SUEZ besloten om de 
inzameling van PMD-zakken aan te passen naar de oneven weken. 
In de eerste helft van 2019 wordt in Heteren en proef gehouden met ringen aan lantaarnpalen. Wij 
zullen u daarna informeren over de resultaten van deze proef. 
 
Vraag 5. 
Bent u met ons van mening dat substantiële wijzigingen in de dienstverlening aan onze inwoners 
eerst aan de raad dienen te worden voorgelegd (dwz geen wijzigingen in ophaaldagen, wel bijv. 
wijzigingen in frequentie of het beëindigen van het ophalen van bijv. PMD-zakken)? 
 
Antwoord: 
De wijziging betreft alleen een aanpassing van de inzamelweek: inzameling van PMD-zakken gaat 
van de even weken naar de oneven weken. Hierbij is geen sprake van wijziging in frequentie en/of 
beëindiging van het ophalen van PMD-zakken. 
 
Vraag 6. 
Hoe is nu het ophalen van PMD-zakken in wijken zonder grijze container per 1 januari 2019 
geregeld? Hoe beoordeelt u de communicatie met de inwoners hierover via de afvalkalender en de 
website en als u die met ons onvoldoende acht, hoe gaat u dit zo snel mogelijk corrigeren? 
 
Antwoord: 
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In wijken met alleen ondergrondse restafvalcontainers worden in 2019 ook PMD-zakken 
ingezameld. Deze inzameling blijft op dezelfde dag; alleen de week is gewijzigd van even naar 
oneven. De informatie over deze wijziging is gepubliceerd in weekblad ‘De Betuwe’, op de website 
van Overbetuwe en op social media. Gezien de reacties van inwoners zonder grijze afvalcontainer, 
zullen wij zo snel mogelijk actie ondernemen om iedereen hierover aanvullend te informeren zodat 
eventuele onduidelijkheden weggenomen worden. 
 
In aanvulling op deze beantwoording kan ik u aangeven dat tijdens de eerste twee weken van de 
nieuwe werkwijze van inzameling PMD extra rondes zijn gereden omdat niet bij alle inwoners 
duidelijk was op welke dag zij PMD konden aanleveren. We hopen dat vanaf volgende week, week 
3, de inzameling in de gehele gemeente weer goed verloopt. 
 
Hoogachtend, 
 
burgemeester en wethouders, 
de gemeentesecretaris (a.i.), 
 
 
 
 
mr. M.F.H. Knaapen 

de burgemeester,  
 
 
 
 
drs. A.S.F. van Asseldonk 

 


